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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till försvarsminister Peter Hultqvist (S)

2021/22:1499 Försvarsmaktens skjutförmåga 

Långsamma beslutsprocesser för miljötillstånd för skjutfält riskerar att bromsa 
förstärkningen av Försvarsmakten, säger chefen för skjutfältet i Marma i ett 
inslag i SR P4 Gävleborg. Miljötillstånden detaljstyr i dag också den militära 
verksamhet som får bedrivas på skjutfälten. ”Det är en väldigt lång och 
krånglig process idag”, säger chef för skjutfältet i Marma i Älvkarleby vidare 
till P4.

I en tid av ökad osäkerhet i vår omvärld måste självklart försvaret kunna öva 
skjutning, och det är inte tillfredsställande att miljöbalken ställer till det även 
för försvaret. 

Jag vill därför fråga försvarsminister Peter Hultqvist:

 

Vad avser ministern att vidta för åtgärder i närtid för att säkerställa att 
Försvarsmakten kan stärka sin skjutförmåga genom övning?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2022-04-27
Besvaras senast
2022-05-04 kl. 12.00


